
AVELSRÅDETS ROLL, kommittén 

1. Att hålla koll, med jämna mellanrum över vår avelsbas. 

2.  inavelskofficienten (6,25% Hoppa inte på någon om de har överstigit 6,25, vi agerar 

inte förrän vi ser att alldeles för många går över 6,25 så att det påverkar hela 

stammen, då går vi ut i tidningen och hemsidan och gör en vädjan till uppfödarna) 

om någon enstaka går över så inverkar inte det något nämnvärt på stammen, det är 

upp till den enskilde. Man kan gå ut med ett diagram i vår tidning emellanåt och visa 

hur det ser ut. 

3. Märk väl att hela inavelskofficienten för hela stammen räknas ihop med phalene  

4. Ha koll på DNA för Pra Pap_1, kollen innebär, hur många som är clear och hur många 

har gjort kombinationen B + A, och hur många Hereditära hundar har vi och hur 

många generationer på hereditärt. Här har det blivit en lag att endast 3 generationer 

med hereditärt sedan måste man göra nytt DNA på nästkommande hundar.   

5. Ha kontroll på knäledsintygen, hur många som testar sina avelsdjur före betäckning. 

6. Gå in med jämna mellanrum på avelsdatan och klicka lite på alla möjliga tänkvärda 

länkar och ha lite koll, där finns allt möjligt att kolla. Kolla även på Phalenerna ibland. 

7. Rekommendera inte någon avelshund till de som frågar (hur vet vi? att det är den 

bästa kombinationen, vi känner ju inte alla hanhundar, den som vi tycker är den 

bästa kanske visar sig om några år att det inte alls var bra) gör inte ”missen” som de 

med schäfer gjorde. De hade knappt någon avelsbas kvar efter deras 

rekommendation. Utan avelsbasen måste hela tiden breddas, det är vår uppgift.  

8. Fråga istället uppfödaren (som frågar om täckhund), hur hen har tänkt, och att hen 

ger förslag (det är ju till sist den som skall stå ansvarig för kombinationen) 

9. Rekommendera inte sitt eget i första hand, den som ringer till avelsrådet och frågar 

efter valp, måste i så fall ställa frågan till avelsrådet ” har du några valpar till salu”? 

Hänvisa till valpförmedlaren eller SKK, s köpa hund 

10. Om en valpköpare frågar avelsrådet, kan du rekommendera den uppfödaren? så är 

vårt svar, klubben rekommenderar alla som är medlemmar och följer klubbens 

rekommendationer.  

11. Om avelsrådet får samtal från någon uppfödare angående kanske någon sjukdom. Gå 

absolut inte ut med det till andra uppfödare utan skriv en markering åt 

avelskommittén och se om det dyker upp fler av samma sak, ser vi att det är något 

markant så går vi ut i tidningen och skriver tex. Det har kommit till avelsrådet 

kännedom att det finns tex epilepsi i vår ras, uppmana till, ”ta ur dem ur aveln.” 

Namnge aldrig någon uppfödare utan behåll det för er själva. 

12. Respektera alla uppfödare, behandla dem ödmjukt och försök att hjälpa dem i den 

mån avelskommittén kan. 

13.  ALLA uppfödare behövs men de måste vara medlem i papillon-ringen, för att vi skall 

kunna hjälpa till. 

14. Kolla upp på avelsdatan, om det finns nya uppfödare (som har fått kennelnamn) kolla 

om de redan är medlem i papillonringen, om inte kontakta dem med ett trevligt 

informationsbrev om rasklubben, och förklara att det är av stor vikt att vara medlem. 



15. Om avelskommittén funderar över, hur lägger man upp ett nytt förslag över något. 

Kontakta gärna andra rasklubbars avelsråd och fråga hur de har gjort, det kan vara 

bra hjälp. 

16. Vår uppgift är också att fråga SKK om något är oklart (skriftligt)  

17. Vår uppgift är också att göra RAS, uppfödarmöten/medlemsmöten.  

18. Kom ihåg om det har bildats en avelskommitté så har alla i kommittén skyldigheter 

att jobba aktivt. 
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